

EUROFINS FOOD TESTING CHINA 欧陆中国食品检测

CONTACT US

Eurofins Technology Services (Suzhou) Co., Ltd Hotline: +86 400 828 5088 Email: info@eurofins.cn

Eurofins Technology Service (Qingdao) Co., Ltd Hotline:+86 532 5567 5296 Email: ASMqingdao@eurofins.com

Eurofins Food Testing Services (Dalian) Co., Ltd Hotline: +86 411 8450 7551/2 Email: InfoDalian@eurofins.com

Eurofins Food Testing Hong Kong Limited Tel: +852 2636 3288
Email: saleseugshk@eurofins.com

Eurofins Food Testing Chengdu Office +86 28 8537 7463

Eurofins Food Testing Guangzhou Office

Eurofins Food Testing Kunming Office

Eurofins Food Testing Tianjin Office

Eurofins Food Testing Xiamen Office +86 592 2264 060

联系我们

欧陆分析技术服务(苏州)有限公司 电话:+86 400 828 5088 电子邮箱:info@eurofins.cn

欧陆分析检测服务(青岛)有限公司 电话: +86 532 5567 5296

欧陆食品检测服务(大连)有限公司 电话: +86 411 8450 7551/2 电子邮箱: info@ourofing cp

欧陆食品检测服务(香港)有限公司 电话: +852 2636 3288 电子邮箱: saleseugshk@eurofins.com

欧陆食品检测成都办事处 +86 28 8537 7463

欧陆食品检测广州办事处 +86 20 2830 6885

欧陆食品检测昆明办事处 +86 871 6832 0116

欧陆食品检测天津办事处 +86 22 2467 6930

欧陆食品检测厦门办事处 +86 592 2264 060





EUROFINS FOOD TESTING CHINA 欧陆中国食品检测

www.eurofins.cn I info@eurofins.cn



COMPANY OVERVIEW

公司简介









Eurofins Scientific is an international life sciences company which provides a unique range of analytical services to clients across multiple industries.

The Eurofins Group is committed to provide high quality service, accurate results, and expert advice by its highly qualified staff. The reliability and accuracy of our data help customers make adequate decisions on risks to meet their increasingly stringent quality and safety standards, and the expanding demands of regulatory authorities around the world.

Today the Eurofins Group is a leading provider of analytical services with:

- An international network of over 400 laboratories across 44 countries in Europe, North and South America and Asia-Pacific
- Over 35.000 staff
- A portfolio of over 150,000 reliable and validated analytical methods
- More than 300 million assays performed each year to establish the safety, identity, composition, authenticity, origin, traceability, and purity of biological products.

欧陆科技集团是一家致力于生命科学的跨国 公司,为众多行业的客户提供广泛且独一无 二的分析服务。

凭借集团高专业素质的员工,我们专注于为市场提供优质的服务、准确的结果以及专家意见,帮助客户做出合理的风险决策,以满足日益严格的质量与安全标准,以及全球监管机构不断增加的要求。

作为引领全球分析服务的提供商,我们:

- 在欧洲、北美、南美和亚太地区共44个 国家与地区建立全球运营网络,拥有逾 400家实验室;
- 拥有超过35000名员工;
- 掌握超过15万种经验证确认的可靠分析方法;
- 每年提供3亿多次检测,专注于生物制品的安全性、特性、组分、真实性、起源、可追溯性以及纯度。

01 02

INDUSTRIES WE SERVE

我们服务的行业



WHY CHOOSE EUROFINS?



RELIABLE RESULTS

Our commitment to unsurpassed analytical accuracy, traceability and consistency ensures that our results exceed your quality standards.

GLOBAL NETWORK OF LABORATORIES

Our global reach can help you navigate seamlessly through a dynamic and ever-changing multinational marketplace.

BREADTH OF SERVICE WITH OVER 150,000 METHODS

Save money and time through the convenience of dealing with only one testing provider.

INDUSTRY EXPERTS IN TESTING AND REGULATORY MATTERS

Our technical depth can facilitate the resolution of the most complex regulatory and scientific challenges.

RAPID REACTION CAPABILITIES

Our range, reach, and state of the art technology allows us to react to today's speed of business, keeping your products and profits moving forward.

PERSONALIZED CUSTOMER ATTENTION

Our personable and knowledgeable staffs serve as an extension to your business to advance your growth.

为什么选择欧陆?

可靠的检测结果

我们承诺提供无与伦比的分析服务,确保数据的准确性、可追溯性以及一致性超过您的质量标准。

全球实验室网络

我们覆盖全球的实验室网络可以帮助您无缝对接变化莫测的多国市场。

广泛的服务范围(逾15万种检测方法)

便捷的一站式解决方案,帮助您节约成本和时间。

检测和监管领域的行业专家

深度上,我们的专业积累能够帮助您应对最复杂的监管和科学挑战。

快速反应的能力

我们的服务范围、实验室覆盖面和最先进的技术使得我们可以对当今的商业变化做出快速反应,协助您不断提升产品和利益。

个性化的客户服务

我们出类拔萃的员工可以帮助您扩展业务,促进企业发展。



 $oxed{0}$

TESTING PORTFOLIO

Authenticity

Common adulteration practices include dilution, mislabeling, and partial or complete substitution of expensive ingredients. In order to determine the authenticity of a product we offer a combination of chemical, stable isotope and DNA testing.

- Authenticity of juices, syrups, honey, olive oil and more
- Fish DNA barcoding
- Meat species testing

Auditing & Certification

Eurofins offers an array of audits and accredited certifications that help companies drive improvement, protect brand names, and ensure a safe supply chain.

- GFSI benchmarked schemes: BRC, FSSC 22000
- GMP, GDP, GLP, HACCP
- ISO 22000
- ISF/SF
- Identity preservation (IP certification)
- · Retailer and association audits

Dairy Product

- Dairy chemistry analyses including proximates
- Vitamins and antibiotic residues
- Microbiology analyses
- · Special dairy studies

Contaminants

- Heavy metals
- Pesticides
- Veterinary drugs/hormones
- Residual solvents
- Permanent contaminants: Dioxin and dioxinlike PCBs
- Industrial contaminants PAHs, illegal dyes
- Melamine, Acrylamide and Plasticizer
- Mycotoxins

GMO Testing

Eurofins provides the most complete portfolio of GMO tests available, with globally recognized expertise and more than two decades of experience.

- · Crops, ingredients and finished products
- Export to EU, Japan and other markets
- Eurofins IP certification program

Nutritional

- · Regulatory-compliant nutritional labeling services
- Vitamins
- Fatty acids
- Amino acids
- Enzymes
- Minerals
- Proximates
- Preservatives/antioxidants

Microbiology & Pathogens

Our laboratories utilize the latest microbiology testing technologies needed to rapidly quantify and detect pathogenic, spoilage and probiotic microorganisms.

- Process control, quality, pathogen and spoilage tests
- Microbiome profiling
- Metagenomic shotgun sequencing and whole bacteria genome sequencing
- Microbial identification
- · Bacterial strain subtyping

Pet Food

- Proximate testing
- · Fatty acid analysis
- Minerals and Inorganics
- Antioxidants / Preservatives
- · Microbiology, including Salmonella
- Contaminants, including mycotoxin, melamine and pesticide residues

Dietary Supplements

- Regulatory-compliant nutritional labelling review
- Identity and purity of raw materials
- Pesticide and residual solvent residues
- Quantifying active and target compounds in finished products
- Identifying degradation products and unknowns

Infant Formula

Nutrient analyses for formulas need to be specific and accurately quantify contaminants at very low concentrations. We are able to achieve low levels of quantification (LOQ) with accuracy in short time

- Protein, fat and linoleic acid
- Fat-soluble and water-soluble vitamins, inosito and carnitine
- Minerals including selenium and iodine
- Additional claims such as FOS/GOS, Omega 3 and 6, DHA, ARA, lutein and taurine
- Contaminants such as pesticides, dioxins, heavy metals and PCBs
- Microbiology including Salmonella and Cronobacter sakazakii

Sensory Analysis

Eurofins offers several customizable, product-specific options for product evaluation by our trained, qualified panelists. Sensory testing services are easily incorporated into stability studies and include large and small panel evaluations, discriminative evaluations and descriptive evaluations.

Don't see what you are looking for? Contact us now and learn more about our services.



检测项目

真实性

常见的掺假做法有稀释、误贴标签、部分或完全替代高价原料。我们提供综合化学、稳定同位素和DNA多维度检测来确认产品的真伪。

- 果汁、糖浆、蜂蜜及橄榄油等产品的真实性检测
- 鱼类DNA条码分析
- 肉类品种检测

审核与认证

欧陆提供一系列的审计与认证服务,帮助您推 动改进,保护品牌,同时确保供应链安全。

- GFSI基准方案: BRC、FSSC 22000
- GMP、GDP、GLP、HACCP
- ISO 22000
- ISF/SF
- 身份保护(IP认证)
- 零售商与协会审核

乳制品

- 乳制品化学分析,包括基础营养素
- 维生素和抗生素残留
- 微生物检测
- 特殊乳制品研究

污染物

- 重金属
- 农药残留
- 兽药残留/激素残留
- 溶剂残留
- 持久污染物: 二噁英和二噁英类多氯联苯
- 工业污染物多环芳香烃、非法染料
- 三聚氰胺、丙烯酰胺和增塑剂
- 真菌毒素

转基因产品

在转基因产品检测方面,欧陆拥有全球公认的 专业技术以及逾二十年的实践经验,能力能够 覆盖最全面的检测项目。

- 农作物、配料和成品
- 出口欧盟、日本及其他市场
- 欧陆IP认证计划

感官分析

欧陆的专业团队可以为客户提供"量身定制"的产品评估服务。感官检测服务亦可整合到稳定性研究中,包括大/小型小组评估、判别评估和描述评估。

微生物与病原体

实验室采用最新的微生物检测技术,快速定量检测致病菌、致腐菌和益生菌。

- 加工过程监控、质量控制、病原体和腐败检测
- 微生物菌群分析
- 宏基因组测序和细菌全基因组测序
- 微生物鉴定
- 菌株子类型分类

宠物食品

- 基础营养素检测
- 脂肪酸分析
- 矿物质和无机物
- 抗氧化剂/防腐剂
- 微生物,包括沙门氏菌
- 污染物,包括真菌毒素、三聚氰胺和农药残留

膳食补充剂

- 营养标签审查(根据不同国家/地区法规)
- 原材料特性和纯度鉴定
- 农药残留与溶剂残留
- 成品中活性化合物和目标化合物的定量分析
- 鉴别降解/未知产物

婴儿配方产品

婴配产品的营养元素分析项目必须非常细化,并且要求实验室能够准确定量痕量浓度的污染物。 欧陆可以为客户提供短周期、低定量限(LOQ)的检测服务。

- 蛋白质、脂肪和亚油酸
- 脂溶性和水溶性维生素、肌醇和肉毒碱
- 矿物质,包括硒和碘
- 其他检测需求,如FOS/GOS、Ω-3和Ω-6脂肪酸、DHA、ARA、叶黄素和牛磺酸
- 污染物,如农药残留、二噁英、重金属和多 氯联苯
- 微生物,包括沙门氏菌和阪崎肠杆菌

营养分析

- 营养标签分析服务(根据不同国家/地区法规)
- 维生素类
- 脂肪酸
- 氨基酸
- 酶
- 矿物质
- 基础营养素
- 防腐剂/抗氧化剂

没有找到您需要的检测项目? 立即联系我们,了解更多服务信息。







ARE YOU CONFUSED ABOUT THE COMPREHENSIVE ORDERING PROCESSES?

Here is how you order tests in five simple steps:



Contact your local Eurofins laboratory or office. Or scan the QR code and leave message on Wechat.



Confirm the testing details (test item, price, turnaround time, LOQ, sample amount, etc.) with your sales representative and sign contract. Please always notify us before sending out your samples to Eurofins labs.

Sample arrives at Eurofins and set up immediately

Sample arrived before 16:00 would be registered the same day, else would be registered on morning of the next day. No delay would be occur between registering and testing.

Arrange the payment of testing

To avoid the delay of reporting, after you received the acknowledgement of reception, please arrange the payment of testing within 2 days.

Analytical report sent to your inbox faster

When we confirmed the payment, analytical report will be sent straight to your email inbox before you even arrive at work, and the original will mail to you at the same time.



仅需五步, 轻松下单:

检测需求,专业咨询

如果您有任何食品检测需求,请随时联系我们的实验室或办事处。 或者扫描页面右上角二维码, 在微信公众号上留言。

签订合同, 寄送样品

与我们的销售人员确认检测细节(检测项目、价格、周期、定 量限、样品量等)后需要签订合同,之后便可以寄样到实验室 了。请您在每次寄样前都通知到我们的销售人员,以免耽误样 品正常流转。

收讫样品,即时处理

每天下午4点前到达实验室的样品当天登记,之后到达的样品将 在第二天清早立即登记。样品登记后立即进入实验室流转,保 证无延迟。

及时付费,避免延期

为了避免报告延期,请在您收到"到样通知函"后2日内安排支 付检测费。

分析报告, 更快送达

确认费用到账后, 我们将直接将分析报告发送至您的电子邮箱, 方便您在第一工作时间查收。纸质版报告也将同时邮寄给您。

















12

